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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között, 2017. augusztus 30-tól 2017. november 29-ig 

történt eseményekről, hozott döntésekről: 

 

-Szeptember 09-én vettem részt Tornócon a „ Búcsúzás a nyártól” című rendezvényen, ahol a több    

mint 16 csapat főzött kint az üstben vagy bográcsban vad gulyásokat. Mi a jelenlevőknek 

lángosokkal kedveskedtünk ( Nagy Lajosné, Csikos Lajosné, Molnár Ferencné) 

 

-Szeptember 11-14-ig Horné Saliby ( Felsőszalóc) termálfürdőben voltam a Szlovák klub tagjaival, 

akiknek  ez az éves felüdülő pihenése volt.  

 

-Szeptember 14-17-ig kihelyezett testületi ülés volt az Önkormányzatunknak a Horné Saliby 

üdülőközpontjában. 

 

-Szeptember 20-án közel 320 gyerek részére a Tájházban őszi munkákról bemutatót tartottunk 

(szőllő, kukorica, krumplis nudli főzés) 

 

-Szeptember 23-án vettem részt a Krídlovka, Szlovák klub tagjaival a tardosi Szlovákok napján. 

 

-Október 01-én az Oroszlányi Baráti kör a Tájházunkban tartotta a családi napját, ahová a Szlovák 

klub tagjait és az Önkormányzatunk tagjait is meghívták. Megbeszélés volt az év utolsó negyedévi 

programokról. 

 

-Október 04-én vettem részt Pilisszentkereszten a Ľudové noviny 60. éves évfordulóján. Meghívást 

abból az alkalomból kaptam, mert rendszeresen írok a hetilapunkba az eseményeinkről. 

 

-Október 06-án vettem részt a Rákóczi egyesület és milleniumi alapítvány által megrendezésre 

kerülő ünnepségen és koszorút helyeztem el az Aradi vértanút emlékműhöz a Haraszthegyi úton. 

 

-Október 07-én vettem részt a Sárisápi idősek napján, ünnepségen. 

-Október 08-án a Kozárovcei Matica Slovenská helyi szervezet meghívására vettem részt a „ Mária 

Švolíková” memoriálon. 

 

-Október 13-án a Baráti kör által megrendezésre kerülő sportnapon-tekebajnokságon vettem részt. 

-Október 14-én rendeztük meg a Tájházunk 30.éves megemlékezést és megünnepeltük a „Krídlovka” 

fúvós zenekarunk 10. éves évfordulójáról a II. Rákóczi F.klubban. 

 

-Október 19-én a II. Rákóczi F. klubban tarotta a KEM Szlovák Önkormányzat a közmeghallgatást. 

 

-KEM Szlovák Önkormányzat október 21-22én tarotta a kultúrában működő aktivisták részére 

tanulmányi kirándulást Handlová-Bojnicére.  Szlovák klub tagok is velem tartottak: Molnár 

Ferencné, Vágó Lajosné,és önkormányzat alelnöke Ocskai Simon és felesége  Ocskai Simonné). 

 

-Október 25-én tartottuk meg az evangélikus lelkész asszonnyal Farkas Etelkával a régi evangélikus 

temetőkertünkbe az őseinkre való megemlékezést Halottak napja alkalmából. 

 

-Október 28-án az Udvardi ( Dvory nad Žitavou) szlovák általános iskola igazgatójának meghívására 

vettünk részt a Nyugdíjasok olimpíán ( sport rendezvényen) és még a 12 csapatból másodikok 

lettünk elhoztuk az ezüstérmet. 

 

-November 11-én Sárisápon vettem részt az asszonykórus 45.éves évfordulóján. 
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-November 15-én a KEM Szlovák Önkormányzat Tardoson rendezte meg a megyei versmondó 

versenyt az általános iskolások részére. Megyéből hat iskolából 61 gyerek versenyzett. Zsűri tag 

voltam az alsósoknál- a versmondóknál. 

 

 

Tisztelt Képviselő testület! 

 

Kérem a beszámoló megvitatását és elfogadását. 

 

Oroszlány, 2017. november 24.  

 

 

 

 Szabó Istvánné 

 

 

 

 

 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2017. (…) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a tájékoztatót a két 

ülés között történt fontosabb eseményekről, hozott döntésekről. 
 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 


